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Nr 184.

Av herrar Mannerskantz och Lundgren, i anledning 
av Kungl. Maj:ts framställning om anslag tillför
värv av enskilda företag för elektrisk distributions- 
verksamhet.

Chefen för kommunikationsdepartementet har i statsverkspropositionen ä 
kapitalbudgeten föreslagit ett investeringsanslag å 1 000 000 kronor för för
värv av enskilda företag för elektrisk distributionsverksamhet.

Vi vilja principiellt uttala vår tveksamhet om det lämpliga i att staten 
söker förvärva alla privata elektriska distributiousföretag. Denna tveksam 
het blir så mycket starkare under de nuvarande förhållandena, då iakttagan 
det av den största sparsamhet framstår som absolut nödvändigt och då ett 
nedbringande av reservationsmedlen, vilka i finansplanen vid innevarande 
budgetårets utgång beräknas uppgå till totalt 2,3 miljarder kronor, bör efter
strävas.

Något behov av ytterligare anslag för detta ändamål synes oss sålunda ur 
budgetteknisk synpunkt ej nödvändigt. Från den 1 oktober 1948 fram till 
den 20 september 1950 ha enligt vattenfallsstyrelsens uppgifter — vilka 
finnas återgivna i propositionen — endast 696 000 kronor tagits i anspråk 
för sådana förvärv. De disponibla medlen vid den sistnämnda tidpunkten 
uppgingo i det närmaste till tre gånger det under dessa två år förbrukade 
beloppet eller i runt tal till 1 943 000 kronor.

Med stöd av vad ovan anförts hemställes,
att riksdagen måtte besluta avslå Kungl. Maj:ts proposition 

nr 1 i vad avser investeringsanslaget å 1 000 000 kronor för för
värv av enskilda företag för elektrisk distributionsverksamhet.

Stockholm den 26 januari 1951.

Axel Mannerskantz. P. G. Lundgren.


